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 Geacht college, 

 Wij hebben begrepen dat de gemeente Waalre overweegt om SUP-en, kanoën, zeilen, 

 surfen etc op het Gat van Waalre te verbieden. Wij zouden dit zeer betreuren. Momenteel 

 wordt door veel mensen uit de directe omgeving en uit de rest van Waalre gebruik gemaakt 

 van de mogelijkheid om op het Gat te SUP-en of te kanoën. Dit heeft volgens ons - als direct 

 omwonenden - geen enkele negatieve gevolgen. 

 Wij verzoeken uw college daarom af te zien van het verbod op SUP-en, kanoën, zeilen, 

 surfen etc op het Gat van Waalre, en de regelgeving te behouden zoals die is. 

 Verhuur recreatieve vaartuigen 

 Kennelijk is de aanleiding om een verbod te overwegen de vrees dat de nieuwe 

 horeca-gelegenheid recreatieve vaartuigen gaat verhuren, hetgeen tot overlast zou kunnen 

 leiden. Wij zijn ook geen voorstander van deze commerciële verhuur, maar het 

 bestemmingsplan laat op dit moment alleen extensief recreatief medegebruik toe, en 

 daarmee geen (grootschalige) bedrijfsmatige verhuur van recreatieve vaartuigen. Het 

 verbieden van SUP-en, kanoën, zeilen, surfen etc op het Gat is daarom overbodig en niet 

 proportioneel, en tegen de wens van het merendeel van de omwonenden. 

 Startnotitie Toerisme en Recreatie 

 De gemeenteraad van Waalre heeft onlang de Startnotitie Toerisme en Recreatie 

 vastgesteld. Hierin staat als het primaire doel beschreven dat het nieuwe 

 toeristisch-recreatieve beleid de recreatieve aantrekkelijkheid van Waalre voor haar eigen 

 inwoners moet verbeteren. De verbetering van de recreatieve aantrekkelijkheid moet een 

 positieve invloed hebben op de vitaliteit van de inwoners. 

 Juist het SUP-en, kanoën, zeilen, surfen etc. op het Gat draagt hieraan bij. Het Gat is niet 

 aantrekkelijk genoeg om vanuit te regio met een recreatief vaartuig te bezoeken: wanneer je 

 van verder weg moet komen zijn er veel aantrekkelijkere locaties. Degene die momenteel 

 gebruik maken van het Gat zijn dus nagenoeg alleen inwoners uit de directe omgeving en er 

 is geen reden om aan te nemen dat dit gaat veranderen. Bovendien leidt dit gebruik van het 

 Gat op geen enkele manier tot overlast en doet dus geen afbreuk aan het ‘goed wonen’ in 

 Waalre. 



 Veel van ons wonen direct aan het Gat en wij ondervinden absoluut geen overlast van 

 SUP-en en dergelijke. Wij en en onze kinderen beleven er juist veel plezier van. Tijdens 

 deze Corona-tijd is het een welkome afleiding. Maar ook daarbuiten is het een fijne manier 

 om op een sportieve manier te recreëren en ontspannen. SUP-en en kanoën zorg daarmee 

 voor  gezondere en vitalere inwoners. Vooral SUP-en is immers een sportieve bezigheid 

 vergelijkbaar met hardlopen en wielrennen. Het verbieden hiervan ontneemt omwonenden 

 de mogelijkheid om deze sportieve activiteiten uit te voeren. 

 Verbod op gemotoriseerde vaartuigen 

 In het verleden heeft op de borden langs het Gat van Waalre gestaan dat het verboden is 

 om met een gemotoriseerd vaartuig op het Gat te varen. Momenteel is dat zo niet in de APV 

 opgenomen en feitelijk dus ook niet verboden. Hoewel het momenteel nauwelijks gebeurd is 

 een dergelijk verbod volgens ons wel zinvol. De enkele keer dat er wel een gemotoriseerd 

 vaartuig op het Gat vaart zorgt dit namelijk voor zeer veel geluids- en stankoverlast. 

 Participatie bij het opstellen van nieuw beleid 

 In de startnotitie vermeld u dat u bij de totstandkoming van de beleidsnota inwoners en 

 stakeholders vraagt mee te denken over knelpunten, kansen en oplossingen. Wij willen als 

 omwonenden graag meedenken over de toeristisch-recreatieve ontwikkelingen op en rond 

 het Gat van Waalre, in bredere zin dan alleen het al dan niet instellen van een vaarverbod. 

 Wij vragen u in het bijzonder om eventuele aanpassingen in de regelgeving op en rond het 

 Gat van Waalre vooraf met omwonenden te bespreken, temeer omdat inspraak achteraf na 

 het vaststellen van een nieuwe APV niet mogelijk is. 

 Wij hopen dat we op deze manier ons standpunt ten aanzien van het recreatief gebruik van 

 het Gat van Waalre goed duidelijk hebben kunnen maken. Mocht u nog vragen hebben dat 

 zijn wij uiteraard graag bereid om een toelichting te geven. 

 Met vriendelijke groet, 

 De omwonenden van het Gat van Waalre 

 (zie bijgevoegde lijst) 


